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HANDIKAPPRÅDET VID TRAFIK- OCH RENHÅLL-
NINGSNÄMNDEN OCH STOCKHOLMS STADS PAR-
KERING 
 
 
Justeras: 
 
 
 
 
Ken Gammelgård   Dagny Mörk 
 

 
1. Fastställande av dagordning 

Dagordningen godkändes 
 

 2.       Trafiknämndens 3-års program 
Föredragande: Ekonomichef Barbro Edlund 
 
Ekonomichefen förklarade att Trafiknämndens 
3-års program visar tendenser i stora drag. I ter-
tialrapporterna, finns prognoser och indikatorer 
(ILS) med. 
 
Ekonomichefen gick igenom kommunfullmäkti-
ges inriktningsmål och vad kontoret gör för att 
nå dessa mål. 

 Stockholm ska vara en attraktiv trygg och 
växande stad för boende, företagande och 
besök 

 Kvalitet och valfrihet ska utvecklas och för-
bättras 
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 Stadens verksamhet ska vara kostnadseffek-
tiv 

 Stockholm stad ska bli norra Europas före-
tagsvänligaste stad 

 
Ekonomichefen gick också igenom driftbudgeten för 
- klotter 
- e-projekt 
- stora infrastrukturprojekt  
- tillgänglighetsprojektet 

 
Dessutom informerade ekonomichefen om terti-
alrapport nr 1. 

 
3.       Justering av dagens protokoll 

Rådet utsåg Dagny Mörk att tillsammans med 
ordföranden justera dagens protokoll. 

 
4. Lars Jolérus- Avdelningschef för Anläggning 

På avdelningen arbetar man med projektledning 
av investeringsprojekt. Avdelningen ansvarar 
också upphandlings- och kalkylstöd för hela 
kontoret.  
 
Avdelningen har även förvaltning av stadens of-
fentliga belysning samt trafikkontorets energi-
upphandlingar.  
 
På avdelningen ingår även planering, projekte-
ringsledning, upphandling, byggledning och ge-
nomförande av trafik- och stadsmiljöinvester-
ingar på torg och gatumark inom trafik- och ren-
hållnigsnämndens budget.  
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På avdelningen handlägger man ”Stora projekt” 
som ex.vis Nord-Sydaxeln, Norra Länken. E18 
Citybanan mfl.  
 
Dessutom ingår uppdragsfinansierade gatu- och 
parkinvesteringar. 

 

5. Godkännande av föregående protokoll 
Rådet beslutade att vice ordföranden ensam ju-
sterar protokoll 4/2008 samt beslutade att lägga 
det till handlingarna. 
  

6. Handlingarnas och lokalernas tillgänglighet 
Hörselapparaturen fungerade inte vilket skapa-
de stora problem att ta del av mötet. 

 
  

7.     Inkomna protokoll/skrivelser 

            Följande protokoll lades till handlingarna: 
      - Kommunstyrelsens handikappråds protokoll 3, 

4 och 5. 

    8.     Trafik och Renhållningsnämnden 

Vid genomgång av Trafik- och Renhållnings-
nämndens föredragningslista inför sammanträ-
det den 20 maj uppmärksammade rådet para-
graf nr 15 ”Arbeta för fler vinkelparkeringar och 
göra en omedelbar inventering. Uppdrag från 
nämnden 2007-06-12. Genomförandebeslut.” 

 
            Beslut 

Handikapprådet föreslog bordläggning av ären-
det då rådet ej har fått lämna synpunkter. 

 
            Beslutet förklarades omedelbart justerat. 
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Trafik och Renhållningsnämndens protokoll nr 3 
och 4 gicks igenom och lades därefter till hand-
lingarna. 

Paus 

9.       En stad för alla – ny handbok  

      Föredragande: Catarina Nilsson 

Stockholm – en stad för alla, är ett samlat do-
kument för in- och utemiljö och en sammanfatt-
ning av Boverkets föreskrifter. Den ska fungera 
som handbok för tjänstemän och konsulter. 

 
Det man har tagit fasta på är att redovisa Bo-
verkets föreskrifter och Stockholms stads av-
talsreglerade bestämmelser. Handboken är ett 
samlat dokument av det regelverk och praxis 
som redan finns. 

 
I exploateringsavtalet kommer ett blad att bifo-
gas om tillgänglighet. 

 
Handboken ska i tryck snarast och ska till Tra-
fiknämnden för kännedom. Eftersom dokumen-
tet inte innehåller några nya krav behöver det 
inte bli föremål för beslut i något politiskt organ. 

 
När handboken släpps kommer tillgänglighets-
projektet anordna olika typer av workshops med 
föreläsningar, ”prova på” aktiviteter. 

 
Handboken kommer även att finnas tillgänglig 
på webben. 
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10.        Ted Ell, Avdelningschef på Stadsmiljö 

Avdelningen ansvar för stadsmiljönsutformning 
på stadens gator och torg. I arbetsuppgifterna 
ingår planering, investering och förvaltning av 
kommuncentrala parker och gatuträd.  

Dessutom ingår vinterväghållning, barmarks-
renhållning och beläggningsunderhåll på torg 
och gatumark.  

Avdelningen arbetar även med gestaltning av 
gator, torg och kajer.  

Avdelningen tar fram blomsterprogram för urnor 
och ansvarar för julgranar på park- och gatu-
mark. 

Avdelningen arbetar med bekämpning av alm-
sjuka på park- och gatumark och har förvaltning 
av bergbranter.  

I avdelningens arbetsuppgifter ingår även upp-
handling, uppföljning och kontroll av vinterväg-
hållning och renhållning på gatumark samt sköt-
sel av snötippar och sandsilos.  

Rådet tog upp snöröjningen på övergångställen 
som inte fungerar tillfredställande. Ted Ell kom-
mer att ordna ett temamöte om framkomlighet 
med entreprenörerna för att bland annat ta upp 
problematiken med snöröjningen. 

Rådet önskar också att i parker få varningsskylt 
uppsatt när en gångväg avslutas med trappa. 
Kontoret försöker minska antalet skyltar men 
Ted Ell lovade att undersöka frågan vidare. 
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11.       Övriga frågor 

Boverkets rapport om tydligare bestämmelser 
om enkelt avhjälpta hinder. 

Rådet beslutade att Dagny Mörk skulle svara på 
remissen. Bifogas protokollet. 

12.       Rapporter 

Inga rapporter har kommit till Trafik och Ren-
hållningskontorets handikappråd under perioden  

 

13.       Rådets interna frågor. 

Ordföranden beslutade att frågan kvarstår till 
nästa möte.  

 
 
Vid protokollet: 

     
 

 
 
Anita Westergren 


